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Zápis 
z jednání komise p�i Rad� m�sta Litom��ice 

Komise územního rozvoje

konané dne 6.2.2017 od 15:30 hod v kancelá�i Ing. Brunclíkové, M�stský ú�ad Litom��ice,  
odbor územního rozvoje 

P�ítomni: 

• MUDr. Pavel Kej�, p�edseda komise 

• Doc. Ing. arch. Jan Mužík, CSc 

• Ing. Venuše Brunclíková, MBA 

• Jana Vojtilová 

• Alois Kubišta 

• Ing. arch. Jakub Pleyer 

• Ing. Jan Nejtek, sekretá�

• Tomáš Sarnovský 

• Ing. Michal K�íž 

• Ing. arch. Dominik Miko 

Omluveni 

• Ing. Petra Rotterová 

• Ing. Karel Prokop 

Nep�ítomni: 

• Ing. Milan Ku�ík 

Jednání �ídil: MUDr. Pavel Kej�

Zapisovatel: Ing. Jan Nejtek 

Program:  

1) Palachova ulice (oprava, dotace) 

2) Sídlišt� Pokratice – III.etapa 

3) Parkování v tunelu 

4) Tréninkové h�išt� FK Litom��icko 

5) Diskuze, termín p�íštího jednání komise. 

Konec jednání: 16:55 hod. 

Termín p�íštího jednání komise – 20.3.2017

Zapsal: Ing. Jan Nejtek 
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1) Na za�átku jednání bylo p�edáno slovo vedoucí odboru územního rozvoje  
Ing. Brunclíkové, která uvedla informace o oprav� Palachovy ulice, o dotacích a 
výb�rovém �ízení k této akci. Do výb�rového �ízení p�išlo 12 nabídek, do poloviny 
b�ezna t.r. by m�la být podepsána smlouva s vít�zem �ízení. Oprava Palachovy ulice 
je rozd�lena do t�í etap. První a druhá etapa by m�ly prob�hnout b�hem tohoto roku, 
t�etí etapa bude realizována v roce 2018.   

2) Ing. Brunclíková sd�lila informace o III.etap� oprav sídlišt� Pokratice. Byla podána 
žádost o dotaci ve výši 7,5mil. K�. V rámci III.etapy je plánované h�išti v ulici 
Na Výsluní.  

3) Ing. Brunclíková dále komisi informovala o možnostech získání dotace na odkoupení 
železni�ního tunelu a jeho využití k parkování osobních automobil�. Dotace by byla 
spojená s vytvo�ením cca 40-ti parkovacích stání p�ed tunelem a úpravou sv�telné 
signalizace k vlakovému a autobusovému nádraží. V samotném tunelu by vzniklo 80 
nových parkovacích stání.  

4) Pan Sarnovský p�edstavil návrh tréninkového fotbalového h�išt� s um�lým povrchem 
pro FK Litom��icko v objektu bývalých kasáren Ji�ího z Pod�brad. Idea nového h�išt�
vznikla na zastupitelstvu m�sta v listopadu lo�ského roku. Návrh umíst�ní je p�ílohou 
tohoto zápisu. Docent Mužík sd�lil, že p�edložený návrh tréninkového h�išt�
nespl�uje požadavky na orientaci h�išt� ke sv�tovým stranám, kdy by h�išt� m�lo být 
orientováno podélnou osou od severu k jihu, nikoli od východu k západu. Jako 
alternativu doc. Mužík navrhl plochy v kasárnách pod Radobýlem, kde mimo 
tréninkového h�išt� mohla vzniknout i atletická dráha. Plochy nejsou v sou�asné dob�
v majetku m�sta, územní plán ovšem po�ítá s t�mito pozemky jako s plochami 
ur�enými pro sport. Další možností v této v�ci je úprava stadionu Na Kocand�, kde by 
prob�hla rekonstrukce tribuny, um�lé osv�tlení a vytvo�ení pot�ebného zázemí pro 
pot�eby 2. ligy. Ve výhledové dob� je zde možnost vytvo�ení tréninkového h�išt�
v místech stávající haly Kaufland.    

5) P�íští jednání komise se bude konat dne 20.3.2016  




